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Civieltechnische kunstwerken
 Is het de bedoeling om de vervanging van álle kunstwerken op te nemen in de lijst 

van vervangingsinvesteringen in de begroting 2021?
 Is de brug aan de Tinnegietersweg in de huidige vorm nog wel toekomstbestendig? 

Voldoet de brug nog wel aan de wensen en normen van deze tijd? In hoeverre zou 
vervanging van deze brug wenselijk zijn?

 De Hushoverbrug is sinds de verlegging van de A2, een overbodige brug geworden. 
Waarom kan deze niet gesloopt worden en vanuit de Eindhovenseweg een 
aansluiting gemaakt worden op de Boshoverweg?


